

Bestyrelsesmøde GIF	
Sted	Stolpegårdsvej 24,
Dato	5. december
Tid	10-12
Deltagere	Erik, Therese, Bonnie, Christoffer, Anne Marie, Jeanett
Fraværende	Jacob, Mimi, Ole, Lars B
Referent	
Mødeleder og ordstyrer	

Dagsorden	Referat
<ul style="list-style-type: none"> • Godkendelse af referat fra sidste møde 	
<ul style="list-style-type: none"> • Hvad har vi lavet den seneste måned? (Fast punkt) • Økonomi (Fast punkt) • Nye medlemmer (Fast punkt) • Næste halvårs program • Forslag til vedtægtsændring til generalforsamling d. 7/2 • Evaluering af Christoffers evaluering • Spørgeskema • Medlemsgave 2023 • Hjemmesiden – hvad ønsker vi med den • Winterwalking • Fodbold • Anerkendelse af frivilligindsatser • Lars og Lars • "tak for i år" til samarbejdspartnere • Workshop med DAI 	<p>IFS efteruddannelsesdage, bowling</p> <p>Økonomien ser rigtig flot ud. Store udgifter og indtægterne er blevet præsenteret</p> <p>Vi har den seneste måned set et par nye medlemmer – tag godt imod dem.</p> <p>Næste års program er godkendt. Christoffer sørger for at de bliver trykt inden jul</p> <p>Forespørgsel på vedtægtsændringer godkendt</p> <p>Erik og Therese har gode kommentarer til Christoffers evaluering</p> <p>Lars B kommer ikke til at deltage i bestyrelsesmøderne fremover, da de simpelthen kører så godt. Han vil altid kunne tages inddrages, hvis der er behov for hans input, ligesom han og Christoffer løbende har samtaler ift. driften af GIF</p> <p>Som medlemsgave til næste sæson tilbyder vi en mulepose. Den bliver sort med lange</p>

	<p>håndtag/stropper, så den kan hænge over skulderen. Trykket bliver med al sandsynlighed hvidt</p> <p>Spørgeskema, er der nogle der ønsker at være med i processen – Erik, Anne Marie og Therese ønsker at være en del af behandlingsprocessen af svarene</p> <p>Hjemmeside: Christoffer giver hjemmesiden en overhaling inden det nye år, men det aftales, at den fremover skal bruges til det formelle, mens vores Facebookside skal indeholde alle de opslag, så man kan se, at GIF er en levende forening</p> <p>Winterwalking – det gør vi, C sender opslag til Therese</p> <p>Spørgeskema, Therese, Erik og Anne Marie hjælper til med besvarelser</p> <p>Christoffer sørger for tak for i år gaver til MoMo og administrationen</p> <p>Therese efterspørger en trøje med "frivillig". Frivilligsystem bliver sat på til temadag. Der kan tænkes ind i hyldest til frivilligdag/frivillig fredag, indstillinger til priser etc.</p> <p>Temadag med DAI omkring visioner/strategi. Chrstoffor kontakter Lisbeth og forsøger at få en mandag, tirsdag eller torsdag (helst 9-13 alt. 10-14)</p> <p>Præmier til banko for et rimeligt beløb</p> <p>Fodbold kommer på dagsordenen til næste måned</p> <p>Næste møde er d. 9/1 kl 10</p>
--	--

Evt.	